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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pótlékelvonások az egészségügyben? " 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Egészségügyi dolgozók végső elkeseredésükben fordultak hozzám segítségért, ugyanis a kórházak
likviditási helyzetre hivatkozva több osztályon is megkezdték a pótlékelvonásokat!

Idén  márciusban  azzal  az  ígérettel  írták  alá  az  új  szerződésüket,  hogy a  munkabérük nem fog
csökkenni.  Az alapbérük ugyan nem változott,  de a  pótlékok elvonása megtörtént!  Elvonták az
ápolói hűségdíjat, kilátásba helyezték a szakterületi támogatás elvételét, továbbá elvonják az ún.
helyettesítési  illetménykiegészítést  az  üres  álláshelyekre  vonatkozó  pénzösszegből,  valamint  a
többletfeladatok ellátásáért sem jár kiegészítés. Nem finanszírozzák az intenzív osztályon történő
szakdolgozói álláshelyekért járó pótlékokat sem!

Teszik  mindezt  úgy,  hogy a  járvány alatt  előfordult,  hogy egy ápolóra 12 órás  műszakban 8-9
COVID-os lélegeztetett, életveszélyes állapotban lévő beteg jutott. (Akkor kaptak ugyan napi bruttó
10 ezer Ft-ot, de csak azok a szakdolgozók, akik a COVID részlegen láttak el betegeket, a többi
intenzíves dolgozó nem.)

Az elvonások miatt átlag 50-100 ezer forinttal kereshet kevesebbet több száz egészségügyi dolgozó!

 

Tisztelettel  kérem Miniszter  urat,  küldje  el  részemre  a  pótlékelvonás  törvényi  hátterét  valamint
válaszoljon arra a sok ezer dolgozót érintő kérdésre, hogy módjában áll-e a Kormánynak megoldást
találni a pótlékok – legalább egy részének – további folyósításának lehetőségére.



 
Kérem továbbá, hogy részletes válasz formájában tájékoztasson, hogy – az egészségügyi szolgálati
jogviszony  ellenére  és  az  OKFŐ felügyelőszerv  működése  mellett  –  továbbra  is  részesülnek-e
adható pótlékokban a szakdolgozók az ajkai, a veszprémi, a keszthelyi, a győri, a székesfehérvári,
szombathelyi,  a  nagykanizsai,  a  pápai  és  a  tapolcai  kórházakban? Amennyiben igen,  konkrétan
melyik intézményben, melyik pótlékokat kapják a dolgozók?

Azon  adatokat  is  megküldeni  szíveskedjék  részemre,  hogy  a  HBCS-értékek  hogyan  alakulnak
ezekben a kórházakban, illetve milyen ezen kórházak likviditási helyzete.

Várom érdemi válaszát!
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